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Rønde, maj 2019 

 

Referat af bestyrelsesmøde  

 

Tirsdag den 28. maj 2019. 
 

Tilstede: Søren K. Lauridsen (formand), Arnold Boon, Hanne Duus, Lene Kirkegaard, Finn Thranum, Carsten 

Skivild (næstformand), Rasmus Henriksen, Anne Mette Platz, Linn Kathrin Øverland, Sven Gaardbo, Ingrid 

Rønne (tilstede til og med pkt. 4) og Claus Jungersen (referent). 

Endvidere var der foretræde for bestyrelsen af repræsentanter for skolens PR-arbejdsgruppe, det var: 

Uddannelsesleder Morten Ærø, lærerne: Frederik Lauritzen og Anitta Dethlefsen (de var tilstede til og med 

punkt 3).  

Afbud: Anna Søe Jacobsen og Ellen Q. S. Thomsen 

Dagsorden: 

1. Godkendelse og underskrivelse af referat af forrige bestyrelsesmøde    

2. Opfølgning på beslutninger fra sidste bestyrelsesmøde    

3. PR – oplæg ved skolens PR-arbejdsgruppe  

4. Skolens økonomi   

a) Låneomlægning – bilag eftersendes  

b) Budgetoversigt 2020-22 – bilag eftersendes  

c) Budgetopfølgning – bilag eftersendes  

5. Kvalitetssikring – virksomhedsplan  

6. Bestyrelsesseminar september   

    

7. Siden sidst    

  Bestyrelsesformand  

Rektor og vicerektor  

Elevrådet  

8. Eventuel beslutning om, hvilken information, der skal videregives til institutionens medarbejdere og 

andre, samt hvorledes dette skal ske   

    

9. Eventuelt    
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Referat af bestyrelsesmødet: 
 
Ad 1: 
 
Referatet blev godkendt og underskrevet. 
 
Ad 2: Opfølgning på beslutninger fra sidste bestyrelsesmøde. 

Intet at bemærke. 

Ad 3: PR – oplæg ved skolens PR-arbejdsgruppe.  

Der blev uddelt et bilag ”PR-indsatsen på Rønde Gymnasium”. Det blev givet en status på PR-indsatsen mht. 

brug af web og sociale medier samt brobygningsaktiviteter, dvs. kontakt til elever i folkeskoler/privatskoler 

og efterskoler i lokalområdet.  Brugen af fokusgrupper som værktøj i forbindelse med PR blev vendt. 

Endvidere blev deltagelse i forskellige messer nævnt. Det blev pointeret at vi ikke må lave markedsfremstød 

for kostskolen, men vi må gerne informere om muligheden. Under øvrige mulige PR-tiltag blev et evt. 

navneskift for skolen drøftet. 

Ad 4: Skolens økonomi. 
a) Låneomlægning  

Til dette punkt var der 1 bilag, med 2 underbilag. 
Underbilagene var: 
1. Kopi af nuværende lån 
2. Kopi af nyt lånetilbud 
 
Låneomlægningen blev tiltrådt af bestyrelsen. Et lånedokument til brug for tinglysning mv. blev 
underskrevet af de tilstedeværende bestyrelsesmedlemmer på mødet. 
 

b) Budgetoversigt 2020-22  

Budgetoverslag for årene 2020-2022 med 2019 som sammenligningstal var fremsendt inden mødet. 

Budgetoverslagene blev taget til efterretning af bestyrelsen. 

 

c) Budgetopfølgning 2019 
Der var fremsendt bilag til bestyrelsesmødet med: 
Resultatopgørelse pr. d. 30./4. 2019, samt noter hertil. 
Balance pr. 30. april og 21. maj 2019.   
Restbudget for resten af 2019. 
 
Omlægningen af ferieloven vil lave et ”indhug” i skolens likviditet – men det skaber ikke 
”likviditetsproblemer”. 
 
Resultatopgørelsen blev taget til efterretning af bestyrelsen.  
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Ad 5: Kvalitetssikring – virksomhedsplan.  

Rektor orienterede om arbejdet med ”virksomhedsplanen” for skolen. Den halve temadag for 1. g-2.g og 

skolens personale, der skulle være afviklet her i maj, blev udskudt, da det ikke var afklaret, hvad man helt 

konkret skulle arbejde med. 

Formanden nævnte at han har været med til et møde her i foråret i skolens virksomhedsplans-
arbejdsgruppe, han fandt mødet inspirerende og han havde en oplevelse at processen var godt i gang. 
 
 
Ad 6: Bestyrelsesseminar september.  
Det blev besluttet at bestyrelsesseminaret godt må begynde kl. 13, hvis programmet kræver det (Der 
begyndes i givet fald med frokost). Temaet for seminaret bliver ”virksomhedsplanen”. Herunder kan der 
mere specifikt arbejdes med elevtrivsel og grøn profil. Evt. kan kommunens bæredygtighedskonsulent lave 
et oplæg. 
 

Ad 7: Siden sidst. 

Formanden:  

Implementeringen af den nye lønaftale på chef-området lader fortsat vente på sig, selvom den trådte i kraft 

pr. 1. januar 2019. 

Rektor:  

Pt. er der 104 elever i 1.g i næste skoleår, men 17 af dem skal til optagelsesprøve efter den nye ordning, der 

træder i kraft i år. 

Situationen med fordelingen af gymnasieeleverne i Aarhus blev også vendt.   

Ad 9: Eventuel beslutning om, hvilken information, der skal videregives til institutionens medarbejdere 
og andre, samt hvorledes dette skal ske 
Intet at bemærke. 
 
Ad 10: Eventuelt 

Mødeplanen for næste skoleår blev: – forslag mødestart alle dage kl. 16.30:    

Tirsdag den 23.09 kl. 13 (seminar først).  

 tirsdag den 10.12 kl. 16.30 (med efterfølgende julefrokost) 

 torsdag den 26.03 kl. 16.30 

 mandag den 25.05 kl. 16.30   

 

 


